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Schriftelijke vragen - Bijstand gedupeerden toeslagenaffaire 
 
De afgelopen week hebben de mensen in het televisieprogramma Steenrijk en Straatarm kunnen 
zien wat een diepe sporen het bij de slachtoffers van de toeslagenaffaire heeft nagelaten. 
Inwonersbelangen ziet op de gemeentepagina opnieuw een oproep dat mensen die gedupeerd zijn 
door de toeslagenaffaire zich nog steeds kunnen melden. 
Inwonersbelangen is positief dat de gemeente gedupeerden blijft oproepen zich te melden. Dat was 
ook toegezegd door het college, maar het roept ook wel weer vragen op. 
 
Daarom heeft Inwonersbelangen de volgende vragen: 
 

1. Kan de gemeente aangeven hoeveel slachtoffers er nu in beeld zijn? 
2. Waarom denkt de gemeente dat nog niet alle gedupeerden zich inmiddels gemeld hebben? 
3. Hoe en wat heeft de gemeente ingezet om de mensen te ondersteunen en te helpen om uit 

dat diepe dal te komen? 
4. Hoeveel van de slachtoffers kunnen nu zeggen dat ze weer de toekomst positief tegemoet 

kunnen zien? 
5. Welke concrete stappen zijn er genomen?  
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